

600 jaar Hilversum waarvan 50 jaar Hilversumse Meent

Verslag bestuursvergadering 7 mei 2024 om 19.30 uur in de Kruisdam (Pleinzaal)

Aanwezig: Jaap Diepeveen, Cees Kuijlaars, Bert vd Broek, Rob de Graeve, Joost Nachbahr

Aankomend bestuursleden: Marjolein van Houten, Alie van Luijk-Mennink.

Verhinderde aankomend bestuursleden: Paul Peter Lindner, Jill Kaercher

1. Welkom en Agenda
2. Verslag van de vorige vergadering dd. 23 april jl.
Accoord.
Nav: Jaap dacht in zijn archief nog een notitie advertentiebeleid te hebben. Onvindbaar.
Vragen bij Lucy.
3. Mededelingen.
Geen
4. Ingekomen – uitgaande Mail
 - a. Jaarverslag en jaarrekening per 30-4-24 : Prima
 - b. Reactie van Jaap op Peter Schoeman (voorzitter van de regiegroep aardgasvrij) over logo op poster. Voor kennisgeving. Goed om op zo'n misverstand meteen te reageren.
 - c. Kennismaking met maatschappelijk werkster Versa.
Rob heeft een afspraak met haar. Opmerking over de regelmatige wisseling in die functie.
5. (Voortgang) contacten nav aanmelding nieuwe vrijwilligers.
 - a. Er is een nieuwe aanmelding. Jaap neemt contact met haar op en neemt Ingrid hierin mee.
Jaap heeft nog iemand waar hij al eens contact mee heeft gehad. Hij neemt opnieuw contact op.
Rob vraagt om doorgegeven te krijgen als er iemand daadwerkelijk ergens wordt "aangenomen" en aan de slag gaat. Voor de administratieve afhandeling. Aldus wordt afgesproken.
 - b. Signalering vrijwilliger die zich had aangemeld en niets meer hoorde. (Is ondertussen wel opgepakt). Als iemand zich aanmeldt moet dat gesignaleerd worden. Doet nu Joost (secretaris). Maar in de procedure moet ook check komen wat er met zo'n aanmelding gebeurt. Resultaat, alternatief of niks? En bij afwijzing: hoe is dat afgehandeld?
6. Vervolg traject Toekomst Bestuur
 - a. Voortgang traject, na gesprekken met de kandidaten zijn er nu vier nieuwe kandidaat-bestuursleden (plus Rob die aanblijft). Zij komen 23 mei -met Jaap en Otger(advisecommissie)- bij elkaar oa. ter kennismaking en voor oriëntatie op (verdeling van) portefeuilles.
Wij spreken af dat de portefeuillehouders ieder een overdrachtdossier mbt hun portefeuille maken. Daarnaast is een overdrachtsgesprek natuurlijk ook mogelijk. De komende bestuursvergaderingen zijn zij uitgenodigd aanwezig te zijn. Gedacht wordt aan benoeming per 5 juni as. Daarna zijn alle bestuursleden -desgewenst- nog enige tijd bereikbaar voor advies en ondersteuning. Ook na de zomerperiode.
 - b. Procedures mbt vrijwilligersondersteuning Ingrid van Oorschot
Ingrid is gevraagd nu eerst een overzicht te maken van procedures en producten bij opvang, intake en begeleiding van vrijwilligers, cq. uitvoering van het vrijwilligersbeleid.

600 jaar Hilversum waarvan 50 jaar Hilversumse Meent

En evt. signalering van open einden in dat beleid..

7. Gemeente en Wethoudersoverleg

- a. Kennismaking met nieuwe accountmanager Iris Stokman door Rob.
Het was een positieve ontmoeting met Iris en (collega) Julia Bosboom, waarin ook inhoud aan bod kwam. Gesproken over inhoudelijke ontwikkelingen verwachtingen. Rest een positief gevoel voor de toekomst met beiden.
- b. Volgende overleg wethouder,
datum 14 juni 11.30 -13.00 in De kruisdam (is wisselend in de Kruisdam en het Raadhuis).
Mogelijke onderwerpen: kennismaking met nieuw bestuur, stavaza bezwaren en vervolg én vertrek beheerder/ invulling van die functie

8. Bezwaarprocedures Praathuis – Stichting, verweerschriften gemeente.

- a. Verweerschrift beschikking Praathuis,
- b. verweerschrift beschikking Stichting
Beide verweerschriften worden nog eens doorgenomen. Geconstateerd wordt de sterk juridische insteek (passend in de procedure) met daarbij aantal inhoudelijke argumenten en constatering die wij nogal aanvechtbaar vinden. Het roept iig het gevoel op dat men slecht geïnformeerd is over de feitelijke situatie in de Meent en bij de Stichting. Roept meer een bureaucratisch gevoel op van het toepassen van regels dan van het samen werken aan een gezamenlijk doel met respect voor wat door vrijwilligers in de wijk wordt gerealiseerd.
Jaap en Rob gaan naar de zitting van de commissie bezwaar- en beroepsschriften dd. 16 mei.
- c. Antwoord op de vragen bij Praathuis-aanvraag 2025. Akkoord.
Rob stuurt deze beantwoording behalve naar Manon ook naar Iris en Julia.
Evt. alternatieven zijn nu niet relevant. Nú moet de discussie voor 2025 inhoudelijk gevoerd worden.

9. Portefeuilles:

- A. Portefeuille voorzitter: actualiteit, mededelingen
 - a. Voortgang Aardgasvrij - ALV Hilverzon .
Jaap licht nog eens de ontwikkelingen bij Hilverzon toe. Dit is ook van belang voor de situatie in de Meent. Op korte en lange termijn. De gemeente heeft het voornemen Hilverzon een belangrijke rol te geven oa in het ontwikkelen en beheer van warmtenetten.
Er komt binnenkort weer een gesprek met Paul vd Pol, manager duurzaamheid van de gemeente.
 - b. Stavaza Meent Mobiel
Rob heeft gesprek met René gehad:
 - Rene heeft gesprek met Sandra den Besten van Gouden Dagen.
 - Gouden dagen moet de informatie geven die we nodig hebben om te starten. Oa. mbt de verzekering. Er moet duidelijkheid zijn over de verhouding van onze verzekering tot de verzekering van Gouden Dagen. Goed geregelde verzekering is cruciale voorwaarde om te starten
 - Dat geldt idem voor zekerheid over de stalling en afname electra. Daarover moet nu zekerheid komen. Afspraken daarover moeten sluitend zijn en zwart op wit. (Overeenkomst) Ook dit is een cruciale voorwaarde om te starten.
Stalling en elektra zijn het eerste jaar voor onze kosten.

600 jaar Hilversum waarvan 50 jaar Hilversumse Meent

- Er zijn aantal aanmeldingen van vrijwilligers. Hoeveel? Zijn er nu voldoende vrijwilligers om een planning te vullen? René zal nog wel een geschiktheidsprocedure houden?
- 18 juli is de start / kick-off voorzien. Gouden Dagen regelt dit. Doen zij ook de publiciteit?
Wij hebben een lijst van genodigden gehad. Nog aanvullingen?? Wethouders Van Voorden en Heller hebben toegezegd aanwezig te zijn.
- De telefoon is geregeld (Rene met Bert)
- Tourcafé is ook de 18^e juli in de grote zaal. Daar wordt rekening mee gehouden en dat hoeft geen probleem op te leveren.

B. Portefeuille beheer (Bert):

actualiteit, mededelingen

a. Beheerder – vertrek Alma-

I.v.m. verhuizing vertrekt Alma per 1 juli. Bert gaat 6 weken vooruitplannen in dagdelen voor de bezetting. Dat zal wel lukken.

Openen hoeft voorlopig nog niet het grootste probleem te zijn omdat het Praathuis 4 dagen tijdig aanwezig is. Maar zij kunnen geen gasten ontvangen en koffie/thee verzorgen. Wel buurt- of andere teams die willen vergaderen oid. (koffie/thee). Juli en augustus zal bezetting een groter probleem zijn.

Er zijn ook nog vaste spreekuren, bijv. van de leefstijlcoach, het bloedprikken, ed.

We proberen vanaf 1 september een voorlopige oplossing te hebben. Jaap heeft een suggestie en zal daarover een verkennend gesprek hebben. Afhandeling verder Jaap en Bert.

We zullen het vertrek en de vervanging van de beheerder bij de wethouder aankaarten in het eerstvolgend overleg. Ook in het perspectief van volgend jaar.

Ook Iris Stokman zal binnen de gemeente naar mogelijkheden kijken.

- b. Huurcontract Stavaza: de besprekingen over het huurcontract zijn succesvol geweest. Onze punten zijn opgelost. Wijzelf leveren de demarcatielijst aan. Er kan getekend worden, hetgeen ter vergadering gebeurt.
- c. Aanbrengen kunstwerken in de grote zaal. Kim is begonnen.

C. Portefeuille activiteiten en evenementen (Cees):

actualiteit, mededelingen

- a. Terugblik koningsdag. Het was een geslaagde dag. Complimenten. Later nog wel evalueren. Daar zal team A&E een afspraak over maken. De evaluatie gebeurt samen met Cees.

b. Stoppen Wil vd gym en Vera vd Yoga.

Voor Wil wordt bij haar afscheid (21 mei) een passende waardering voor het jarenlang werk geregeld (Peter en Cees). De invulling van “Dans je fit” wordt opgepakt door Peter tot er een stabiele oplossing is. Dan wordt het weer een club van de Stichting.

De Yoga betreft eigenlijk een commerciële activiteit. Als de groep voortgang wil zal ze daar zelf ook verantwoordelijkheid voor moeten nemen. Vraag is of de Stichting het van belang vindt om het in stand te houden?

c. Stavaza subsidieaanvraag 50 jaar Meent.

Juist vanochtend is bericht binnengekomen over afwijzing van de aanvraag.

We wachten het schriftelijk bericht met toelichting af. Het betekent dat de 50-jaar-activiteiten helaas geen doorgang kunnen vinden. Einde verhaal. Wel evalueren.

Verder is erop dit moment niet veel over te zeggen.

- d. Meent Cultureel Festival. Er moeten afspraken bevestigd worden. Betreft nu met name één artiest die vastgelegd moet worden. Dat bedrag willen we wel garanderen, met de

600 jaar Hilversum waarvan 50 jaar Hilversumse Meent

reeds toegezegde dekking van de 1000,- wijkbudget.

Verder is nu niet te overzien hoe het er financieel voorstaat en wat er aan middelen ter dekking binnenkomt. We willen geen verrassingen en risico's lopen.

In ieder geval moet er -om er een zinnig besluit over te kunnen nemen- een begroting komen voor het festival. Daarin graag duidelijkheid over inkomsten en dekking. Kortweg wordt vanuit A&E het uitgangspunt gehanteerd: naar buiten als we geld hebben anders doen we het binnen.

Als subsidies/inkomsten niet binnenkomen moet er geschrapt worden.

- D. Uitvoeringsagenda Wonen in de Meent (Cees) actualiteit, mededelingen
 - o geen punten

- E. Portefeuille financiën (Rob) actualiteit, mededelingen
 - o Op 16 mei is er een informatiebijeenkomst van de gemeente over 2 nieuwe subsidieregelingen die al voor 2025 gaan gelden en voor de Stichting van belang zijn. Rob en Joost gaan daar iig heen en Jaap mogelijk ook. Jaap vraagt Paul-Peter mee.

- F. Portefeuille Welzijn & Zorg en Beweging
 - a. Aanvulling / Beantwoording vragen Praathuis (concept Rob). Accoord (zie onder 8c)
 - b. Spreekuur nieuwe sociaal-juridisch dienstverlener.
Er is contact geweest met het informatiepunt. De dienstverlener houdt maandelijks in de Versa-ruimte spreekuur.
 - c. Bankoplichting. Voorlichting aan wijkbewoners. Vindt het bestuur een zinnig voorstel. Rob gaat er na de zomer mee aan de slag. Buurtpreventie (Pieter Donkers) bij betrekken.
 - d. Komst leefstijlloket (Florien Heijne). Is een algemene voorziening betreft hier een pilot van drie maanden. De vraag of de zomerperiode voor zo'n pilot een geschikte periode is.

- G. Portefeuille communicatie en informatie (Joost): actualiteit, mededelingen
 - a. Bijdrage wijkblad juni inventariseren: aantal punten zijn geïnventariseerd en worden in de bijdrage meegenomen.
 - b. Voortgang Redactieteam.
Binnenkort eerste (kennismakings)bijeenkomst, daarna -nog voor de zomer als dat lukt bijeenkomst met Kas en Joris. Zodat het in de zomer -met het oog op uitgave wijkblad september kan starten.
 - c. Over Rondje Meent is er een gesprek met Marjolein geweest. De organisatoren willen voor 1 juni duidelijkheid over financiering. Anders verplaatsen ze het naar volgend voorjaar. Is het met het oog op werven van inkomsten/ sponsors niet zinvol om in juni toch iets voorzichtig te melden over een voornemen rondje meent te organiseren als er genoeg financiering binnenkomt? Zal Joost opnemen met de organisatoren.

13. Rondvraag: Geen

14. Datum / agendapunten volgende vergaderingen

De volgende vergaderingen staan gepland op 21 mei en 4 juni. Beiden in de Zuidzaal.

Ondanks het feit dat Cees en Rob op 21 mei verhinderd zijn, laten we het toch doorgaan.

Voor de aankomend bestuursleden een gelegenheid om verder geïnformeerd te worden.

600 jaar Hilversum waarvan 50 jaar Hilversumse Meent

Sluiting

JN 10-05-2024